

便携式迷你打印机

操作手册

简介

感谢您使用我公司生产的智能数码产品，我们随机配备了详细的说明书，您可以从中获得产品的使用说明。开始使用本机前，请仔细阅读说明书，以便您准确使用本产品。内容如有变更，恕不另行通知。

本产品是一款设计精美、操作方便的便携式迷你打印机，是专为儿童设计的数码产品，让儿童在使用中得到更多的学习和提升，体验学习的乐趣。

维护和保养

本产品不宜长时间放置在潮湿环境中，若长期搁置，请用干布擦拭表面污渍，同时必须定期检查电线、插头外壳和其他部件是否有损坏。如果有损坏，立即停止使用，直至修复完好方可。为了减少电池老化和膨胀，如果长时间不使用，大约每三个月需要充电一次。

温馨提示：规格参数可能因机型配置不同会有变更，请以实物为准。

密钥/接口规范

指示灯

Type-C

指示灯状态

绿灯闪烁：正常使用状态。
红灯亮：纸张用完/过热/盖子打开。
红/绿灯闪烁：低电量。

产品规格

电池容量：800mAh 显示方式：黑白 清晰度：200dpi 蓝牙：2.1/4.2
印刷方式：热敏打印 产品尺寸：88*45*84MM 打印宽度：57MM

使用向导

1. 长按电源键 3 秒启动。启动后连接两次电源键进行测试打印。
(初次使用请先充电)

注意事项

1. 充电时，请轻插入拔出充电器防止过热损坏设备端口的线。
2. 充电后，请拔掉充电线。
3. 避免在高温、高湿度、灰尘过多等环境下使用，如浴室、厨房、开放式空调等。
4. 充电不当可能会导致损坏。
5. 请勿触摸打印头，以防过热损坏。
6. 请勿用刀片刮伤，小心不要触碰。
7. 请勿在高温环境下充电，充电后请勿使用。
8. 儿童玩耍时，请大人随时监护。
9. 使用错误的充电器可能会损坏设备，请务必按照说明使用正确的充电器。

纸张更换教程

1. 按照指示的方向转动操作，向内两侧推动突起圆形，打开盖子。
2. 方法一：扫码关注并下载“精准学习”APP，按操作提示完成安装。
方法二：在手机应用商店或浏览器搜索“精准学习”下载安装。
3. 设备启用后，连接手机蓝牙，操作如下：
打开APP后台，我的-我的设备搜索扫描连接设备成功。

打印教程

连接成功后，进入APP首页，里面涵盖多项打印功能，可根据需求完成打印。例：

- 题库打印 点智能题库，选择需要的科目和试题即可进行答题练习并打印。
- 错题收录打印 点错题收录，打开拍照或相册里的照片，即可进行编辑、错题解析并打印。
- 拍照/DIY打印 进入APP首页，点开下方的打印-拍照打印，可任意拍你喜欢的照片进行编辑打印；也可点图文编辑，任意DIY出你喜欢的作品进行打印。

充电说明

1. 根据规格使用 V 充电器充电，避免损坏设备。
2. 禁止拆、撞、挤压、挤压重新加工。
3. 如出现严重的故障，请勿继续使用。
4. 请勿置于高温环境下充电，充电后请勿使用。
5. 请勿使用错误类型的充电器，请务必按照说明使用正确的充电器。

Portable Mini Printer

Operating Manual

Brief Introduction

Thank you for using the smart digital products produced by our company. It is equipped with detailed instructions, from which you can get instructions on how to use the product. Please read the instructions carefully before you start using this machine, so as to facilitate you to use this product accurately. When the contents involved are changed, no notice will be given. This product is a beautifully designed, easy-to-operate portable mini printer, which is specially designed for children. With it children can get more improvement and experience the fun of learning.

Maintenance

This product should not be placed in a humid environment for a long time. Please wipe the surface stains with a dry cloth. The wires, plug shells and other components must be checked regularly for damage. If damaged, stop using immediately until repaired. In order to reduce battery aging and swelling, it needs to be recharged approximately every three months if it is not used for a long time.

Warm Prompt: The specifications may change due to different model configurations, please refer to the actual product.

Key/interface specification

Indicator light

Type-C

Indicator status

Green light flash:Normal use status.
Red light on:Out of paper/Overheat/Cover opened.
Red/Green light flash:Low power

Product specification

battery capacity:800mAh Display method: Black and white Sharpness: 200dpi bluetooth: 2.1/4.2
Printing method: Direct thermal printing Product Size: 88*45*84MM Print wide: 57MM

Using wizard

1. Press and hold the power button for 3 seconds to start. After startup, press the power button twice in a row to test print. (Please charge first for first use)

Print tutorial

After the connection is successful, you can enter the home page of the APP, which covers a number of printing functions, then print on your own demand. Example:

- AI toolbox There are a variety of AI special effects inside, and you can choose your favorite style to doodle at will and you can also customize this style.
- Photo/Graphics Enter the toolbox of the printer, and the machine will automatically stick the paper, then can be used normally.

Paper replacement course

1. After the device is enabled, connect the Bluetooth of the mobile phone. Here's how it works: Open the APP background, My-My Device Search scans the connected device successfully.
2. Method 1: Scan the QR code to follow and download the "iPrint" APP, and follow the operation prompts to complete the installation. Method 2: Search for "iPrint" in the mobile app store or browser to download and install.
3. After the device is enabled, connect the Bluetooth of the mobile phone. Here's how it works: Open the APP background, My-My Device Search scans the connected device successfully.

Matters needing

1. When charging, please gently insert or pull out the charging line to prevent damage to the port.
2. After charging, please pull out the charging line.
3. In order to avoid damage, do not use or store in high temperature, high humidity, excessive smoke and dust environment, such as bathroom, kitchen, room, etc.;
4. Improper charging may damage the print head.
5. Do not touch the print head to prevent overheating and damage;
6. Tear paper blade, be careful not to touch;
7. Contains small parts, not suitable for children under three years old to use;
8. The printer should be in use while the child is playing.

Battery Warning Note

1. Please use the correct charger to charge according to the specification to avoid damage;
2. Do not damage, impact, or pull the power cord;
3. If severely damaged, do not continue to use;
4. Do not put in high temperature environment, battery after insertion is prohibited to use;
5. Using the wrong type of charger may lead to explosion, be sure to follow the instructions to use the correct charger.

FCC Warning Statement:

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Caution: Any changes or modifications to this device not explicitly approved by manufacturer could void your authority to operate this equipment.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement.